

 <p>WIJKRAAD EENEIND A agenda</p>	Notulen van de vergadering	
	Dinsdag 10 mei 2022	Aanwezig
	Michael van de Berg (notulist)	X
	Steven van Raalte	-
	Piet van de Laar	X
	Jos van de Munckhof	X
	Remco van Thiel	X

- **Opening en mededelingen**

Geen bijzonderheden.

- **Notulen voorgaande vergadering**

De wijkraad accordeert de notulen van de voorgaande vergadering d.d. 24-3-2022.

- **Updates lopende dossiers**

- **Mobiliteitsvisie/bundelroutes (Remco)**

- Geen updates. Nu geen actie nodig. Visie is in principe vastgesteld door de raad. Dit wordt nu nader uitgewerkt. Remco gaat binnenkort poolshoogte nemen.

- **Snelfietspad (Jos/Steven)**

- Geen updates. Jos en Steven gaan binnenkort informeren bij de gemeente wat de status is. Op 1 feb heeft de gemeenten Nuenen aangegeven dat er eind februari begin maart reactie van de gemeente richting de wijkraad komt. Dit is nog niet gebeurd. Op de oordeelsvormende raadsvergadering 18-5-2022 staat snelfietspad traject Helmond op de agenda.

Uitzoeken planning en status traject Eeneind bij de gemeente. **AP 10**

- De vorige wijkraad heeft een WOB-verzoek van Hans de Jager ontvangen, echter de wijkraad is niet WOB-plichtig is het vermoeden. Dit moeten we verifiëren met Elma. **AP 11**

Reactie op de mail is nog nodig, wordt nog afgestemd door de leden. **AP 12**

allen.

- **Kavelaars (Piet)**

- Piet geeft aan dat hij support wil¹ bij het dossier. Remco zal op dit dossier worden toegevoegd.
- Besproken wordt of we als wijkraad al een visie zienswijze op dit dossier. Eerst willen we de ontwikkelingen in beeld brengen. Dit zullen we doen met Arie Ras. Hiertoe dient een afspraak met Arie gepland te worden. **AP 13**

Michael

- **Enode strandbad (Jos/Steven)**
 - Jos en Steven zijn op de intro-avond geweest. De uitkomsten van de enquête zijn besproken tijdens deze avond. Meerderheid van de Eeneind bewoners vindt de situatie van nu volgens de enquête het meest prettig. Er komt vanuit de gemeente nu vervolgactie. Hier is het nu op wachten. Jos pakt dit op **AP 15**
- **Zonneweide (Remco)**
 - Documenten in de mail. De notitie van Remco wordt besproken, met de aanpassingen van Steven en Piet wordt de notitie geaccordeerd. Ondanks dat we geen enquête hebben gehouden is de wijkraad van mening dat de zienswijze in de nota de mening van de meerderheid van Eeneind vertegenwoordigt. Alle input die is gegeven en verzameld sluit aan bij het ingenomen standpunt.
- **Flexcampus (Michael)**
 - Geen updates. Michael gaat status navragen bij de gemeente. **AP 16**
- **Distributiecentrum (Piet)**
 - Geen updates voor nu.
- **Verzoeken/aanvragen/nieuwe dossiers**
 - **Integrale afstemming met Arie Ras**
 - Besproken is dat we een afspraak gaan maken met Arie om alle onderwerpen op het Eeneind integraal met Arie door te nemen. Combineren wellicht met actiepoint inzake Kavelaars. Remco en Michael overleggen hierover.
 - **Klankbordgroep Erfgoedkaart Arie Ras**
 - Documenten in de mail. Piet en Jos nemen deel. Jos reageert namens de wijkraad. **AP 17**
 - **Regenwatermail Elma (docs in mail)**
 - Document in de mail. We gaan twee datums vaststellen, op een maandag, waarop we openbare vergaderingen houden. Deze datums gaan we in het Enode blad en in de Whatsapp groep communiceren. Janine Rissenbeek van de gemeente wil bij de eerste vergadering wel een inleiding houden over het afkoppelen van regenwater.
Jos stuurt een datumprikker rond. Iedereen denkt na over thema's, deze op de app zetten en Michael verzamelt. Piet vraagt na bij De Schut.
 - **Wijkblad input voor 1 juni**

- Input wordt verzameld en bespreken we voor de deadline. Mogelijke topics al genoemd tijdens de vergadering zijn:
 - Openbare vergaderingen
 - Update zonneweide
 - Update Kavelaars
 - Update Gulbergen
 - Update Strandbad
 - Update snelfietspad
 - Update website
 - Aantal algemene zaken

- **Communicatie afspraken**
 - Tijdens de vergadering wordt besproken hoe om te gaan met communicatie.
 - Vanuit de wijkraad zullen we alleen feiten communiceren en geen meningen. Dit is iets waar we ons allen bewust van moeten zijn.
 - Verder wordt opgemerkt dat indien wij persoonlijk zaken posten we er ons terdege bewust van moeten zijn dat dat door mensen gepercipieerd kan worden als een uiting van de wijkraad en dat we hier zorgvuldig mee moeten omgaan.

- **Wat verder ter tafel komt**
 - Piet geeft aan dat hij vooralsnog doorgaat met het aanbieden van een presentje (boek of bloemen) aan nieuwe bewoners op het Eeneind.

- **Sluiting**
 - Michael sluit de vergadering om 21.00 uur.

